
PROTOKÓŁ  NR XXXI/10
          z sesji Rady Gminy Poświętne

w dniu 27 sierpnia  2010 r.

           Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy Tadeusz Kamiński.
W posiedzeniu udział wzięli radni i pracownicy Urzędu wg załączonej listy obecności.
Przewodniczący Rady o godzinie 9-tej otworzył obrady XXXI-ej sesji Rady Gminy. 
Powitał  wszystkich  zebranych  w  tym  zaproszonych  na  sesję.  Stwierdził,  że  sesja  jest 
prawomocna, w sesji uczestniczy 15 radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada Gminy 
może  obradować  i  podejmować  uchwały.  Poinformował,  iż  protokół  z  XXX  sesji  Rady 
Gminy są wyłożone na stoliku.  Jeżeli do końca sesji nie zostaną wniesione uwagi, uznamy, 
że protokóły zostały przyjęte bez zastrzeżeń.
Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem, czy są wnioski o zmiany w  porządku obrad.

W związku z brakiem wniosków o zmiany w porządku obrad  Przewodniczący Rady 
stwierdził, że Rada będzie przebiegać zgodnie  z ustalonym porządkiem obrad przesłanym 
radnym wraz z zaproszeniami.

Ad.3. Informacja w sprawie inwestycji , remontów  dróg powiatowych w  Gminie 
Poświętne

Wójt Gminy Witold Łapiński poinformował , iż w dzisiejszej Sesji Rady Gminy uczestniczy 
Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Białymstoku Pan Marek Jędrzejewski. Powiedział, 
że problemów ze stanem dróg Powiatowych na terenie Gminy Poświętne jest co niemiara. Na 
każdej Sesji Rady Gminy są zgłaszane  uwagi i zapytania dotyczące stanu dróg Powiatowych. 
Uwagi te były przekazywane do Starosty w formie ustnej, pisemnej także bezpośrednio na 
Sesjach Rady Powiatu w których uczestniczyłem. Stwierdził, że współpraca z Powiatowym 
Zarządem Dróg w Białymstoku układa się w miarę dobrze. Zaproponował aby po informacji 
w sprawie inwestycji , remontów  dróg powiatowych w  Gminie Poświętne zgłaszać swoje 
uwagi i postulaty bezpośrednio do Pana Dyrektora.
Pan Jędrzejewski przedstawił Radzie Gminy Zakres Działania Powiatowego Zarządu Dróg, 
jest to 1103 km  dróg w tym 83 km to drogi miejskie, około 90 mostów i 100 przepustów pod 
drogami. Budżet na 2010 wynosi 30  milionów złotych co zaspokaja tylko w części na 
potrzeby inwestycyjne i na bieżące utrzymanie dróg. Wzorem innych powiatów inwestycje 
drogowe są prowadzone  poprzez współfinansowanie przez poszczególne  gminy 50% x 50%. 
Na terenie Gminy Poświętne zaplanowano remont kapitalny drogi powiatowej Nr 1565B na 
odcinku Poświętne -Brzozowo Stare”. W tym roku około 2 km do miejscowości Brzozowo 
Chrzczony a na następny rok pozostały odcinek do Brzozowa Starego. Ponadto Zarząd zlecił 
opracowanie dokumentacji na  przebudowe drogi Pietkowo Osówka do granicy Powiatu 
Białostockiego. Radna Krystyna Porowska zaprosiła pana dyrektora do przyjechania do 
Wilkowa Starego  po deszczu aby mógł naocznie przekonać się o braku odpływu wód 
opadowych z drogi powiatowej - ulica w Wilkowie Starym.
Radny Kazimierz Wiśniewolski zgłosił fakt braku konserwacji 2 przepustów i rowów 
przydrożnych i odpływowego w miejscowości Liza Stara, skutkiem czego po każdym 
deszczu jest zalewana posesja Pana Opuszki .
Radny Perkowski Sylwester zgłosił iż, ekipa remontowa  zawróciła na pętli autobusowej a do 
końca miejscowości Kamińskie Ocioski pozostały dziury.
Radny Andrzej Dzierżek zgłosił , iż w Dzierżkach na skrzyżowaniu drogi powiatowej z drogą 
gminną do Kamińskich Jask jest ograniczona widoczność przez krzaki. 
Radny Ryszard Szymborski podniósł sprawę drogi powiatowej Grochy -Daniłowo , która do 
dnia dzisiejszego jest drogą gruntową,  od lat  nie było nic robione stan jest tragiczny. 



Należałoby pomyśleć o jej remoncie. Ponadto zwrócił uwagę na duży koszt przebudowy 
drogi powiatowej Poświętne – Brzozowo Stare.
Radny Kamiński Tadeusz zwrócił uwagę na złą widoczność  przy włączaniu się do ruchu na 
drodze powiatowej Brzozowo Stare -Wilkowo rowy i pobocza zarośnięte krzakami.
Radny Tadeusz Modzelewski stwierdził , ze ograniczona widoczność jest także na odcinku 
Brzozowo Stare -Brzozowo Panki.
Pan Jędrzejewski odpowiedział , ze postara się o wykonanie wszystkich zgłoszonych usterek, 
I wyjaśni wszystkie zgłoszone nieprawidłowości. Na koszt poszczególnych inwestycji ma 
wpływ wiele czynników

 
     
Ad.4 Informacja w sprawie organizacji Szkół w roku szkolnym 2010- 2011.

Dyrektor Zespołu Szkół w Poświętnem Pani Bożena Brzozowska szczegółowo omówiła 
organizację Zespołu Szkół  w Poświętnem (arkusz organizacji w załączeniu).

W  nowym  roku  szkolnym  w  Zespole  Szkół  w  Poświętnem  będzie  uczyło  się  343 
uczniów. 

Wszystkie dzieci niezależnie od odległości objęte są dowozem  oprócz Poświętnego i 
Gołębi, które są w bezpośredniej bliskości szkoły.

 Pan Wiesław Jakimiec przedstawił organizację Szkoły Podstawowej w Brzozowie 
Starym ( arkusz Organizacji w załączeniu).

W nowym roku szkolnym w Brzozowie będzie  36 uczniów, ze względu na małą ilość 
uczniów klasy są łączone. II klasy nie będzie ze względu na brak dzieci.  Przygotowanie 
przedszkolne obejmie tylko 4 dzieci.

Ad.5. Przyjęcie informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy za I półrocze 2010 r. 
oraz informacji o przebiegu wykonania planu finansowego Gminnej Biblioteki 
Publicznej w Poświętnem za pierwsze półrocze 2010 r. 

Skarbnik  Gminy szczegółowo przedstawiła  informację  z  wykonania  budżetu  Gminy za I 
półrocze  2010  r.  oraz  informację  o  przebiegu  wykonania  planu  finansowego  Gminnej 
Biblioteki Publicznej w Poświętnem za pierwsze półrocze 2010 r.

 Poinformowała  o  pozytywnej  opinii  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w 
Białymstoku .

 Wobec braku dyskusji przewodniczący zwrócił się do radnych z pytaniem czy mają 
uwagi lub pytania do przedstawionych informacji z wykonania budżetu Gminy za I półrocze 
2010  r.  oraz  informacji  o  przebiegu  wykonania  planu  finansowego  Gminnej  Biblioteki 
Publicznej w Poświętnem za pierwsze półrocze 2010 r. Ponieważ, nikt z radnych nie wniósł 
uwag do przedstawionych informacji w   zarządzonym przez Przewodniczącego głosowaniu, 
Rada Gminy jednogłośnie  /15 za / przyjęła   informację o przebiegu wykonania budżetu 
Gminy za  I  półrocze  2010 r.  oraz  informację  o przebiegu wykonania  planu finansowego 
Gminnej Biblioteki Publicznej w Poświętnem za pierwsze półrocze 2010 r.

Ad.6. Podjęcie Uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXIX /138/10 z dnia 25 marca 
2010 w  sprawie  udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu na 
dofinansowanie zadania:” Remont kapitalny drogi powiatowej Nr 1565B na odcinku 
Poświętne -Brzozowo Stare”.



Temat przedstawiła Wiktoria Kazimierska. Przedstawiła projekt uchwały w tej sprawie.
Ponieważ,  radni  nie  wnieśli  uwag do przedstawionego projektu  uchwały,  w zarządzonym 
przez Przewodniczącego głosowaniu, Rada Gminy jednogłośnie /15 za / podjęła

UCHWAŁĘ NR XXXI/154/10
w sprawie zmiany uchwały Nr XXIX /138/10 z dnia 25 marca 2010 w  sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu na dofinansowanie 
zadania:” Remont kapitalny drogi powiatowej Nr 1565B na odcinku Poświętne 
-Brzozowo Stare”.

Ad.7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2010 r.

Skarbnik Gminy Pani  Wiktoria  Kazimierska  omówiła zmiany w budżecie  gminy na 
2010 r. przedstawiła projekt uchwały w tej sprawie.

 Wójt  Gminy  Witold  Łapiński  szczegółowo  omówił  zmiany  w  załączniku 
inwestycyjnym.

Ponieważ, radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały, w zarządzonym 
przez Przewodniczącego głosowaniu, Rada Gminy jednogłośnie /15 za / podjęła

UCHWAŁĘ NR XXXI/154/10

w sprawie zmian w budżecie gminy na 2010 rok.
                   / w załączeniu/

Ad.8. Podjecie uchwały w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej.

Temat przedstawiła Wiktoria Kazimierska. Przedstawiła projekt uchwały w tej sprawie.
Ponieważ,  radni  nie  wnieśli  uwag do przedstawionego projektu  uchwały,  w zarządzonym 
przez Przewodniczącego głosowaniu, Rada Gminy jednogłośnie /15 za / podjęła

UCHWAŁĘ NR  XXXI/155/10

 W sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej.
                                                                                                  / w załączeniu/

Ad.9.  Podjecie  uchwały  w  sprawie  określenia  gminnych  jednostek  budżetowych 
prowadzących działalność określoną w ustawie z dnia 7 września 1991 r. o systemie 
oświaty, które gromadzą dochody określone  w uchwale na wydzielonym rachunku 
źródeł tych dochodów i ich przeznaczenia oraz sposobu i trybu sporządzania planu 
finansowego dochodów  gromadzonych  na wydzielonym rachunku i wydatków nimi 
finansowanych, dokonywania zmian w tym planie oraz ich zatwierdzania.

.
Temat przedstawiła Wiktoria Kazimierska. Przedstawiła projekt uchwały w tej sprawie.

Ponieważ,  radni  nie  wnieśli  uwag do przedstawionego projektu  uchwały,  w zarządzonym 
przez Przewodniczącego głosowaniu, Rada Gminy jednogłośnie /15 za / podjęła



UCHWAŁĘ NR XXXI/156/10     

 W sprawie określenia gminnych jednostek budżetowych prowadzących działalność 
określoną w ustawie z dnia 7 września 1991 r. o systemie oświaty, które gromadzą 
dochody określone  w uchwale na wydzielonym rachunku źródeł tych dochodów i ich 
przeznaczenia oraz sposobu i trybu sporządzania planu finansowego dochodów 
gromadzonych  na wydzielonym rachunku i wydatków nimi finansowanych, 
dokonywania zmian w tym planie oraz ich zatwierdzania
                                                                                           / w załączeniu/

Ad.10.Podjęcie  uchwał   w  sprawie  powołania  Komisji  inwentaryzacyjnej  do 
przeprowadzenia komunalizacji mienia.

Temat przedstawił Alfred Dobrzyński. Przedstawił projekt uchwały w tej sprawie.
Ponieważ radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały, w zarządzonym 

przez Przewodniczącego głosowaniu, Rada Gminy jednogłośnie /15 za / podjęła

UCHWAŁĘ NR XXXI/157/10

w sprawie powołania  Komisji  inwentaryzacyjnej  do  przeprowadzenia  komunalizacji 
mienia.

Ad.11.Informacja z realizacji Uchwał Rady Gminy podjętych w I półroczu 2010 r.

Informację z realizacji  uchwał Rady Gminy podjętych w I półroczu 2010 r.   przedstawił 
Inspektor  prowadzący obsługę rady Tadeusz Wiśniewolski, szczegółowo omówił wykonanie 
poszczególnych uchwał.
Przewodniczący  Rady  Gminy  zwrócił  się  do  Radnych  z  pytaniem,  czy  mają  pytania  do 
przedstawionej informacji.
           Ponieważ Radni  nie zgłosili uwag do przedstawionej informacji, oznacza to, że  
informacja została przyjęta przez radnych. 
                                                                            /informacja w załączeniu/

Ad.12.Informacja z realizacji  Zarządzeń Wójta  Gminy podjętych w I półroczu 2010 r.

Informację z realizacji Zarządzeń Wójta Gminy podjętych w I półroczu 2009 r.   przedstawił 
Inspektor  prowadzący obsługę rady Tadeusz Wiśniewolski, szczegółowo omówił wykonanie 
poszczególnych zarządzeń.
Przewodniczący  Rady  Gminy  zwrócił  się  do  Radnych  z  pytaniem,  czy  mają  pytania  do 
przedstawionej informacji.
           Ponieważ Radni  nie zgłosili uwag do przedstawionej informacji, oznacza to, że  
informacja została przyjęta przez radnych. 
                                                                            /informacja w załączeniu/

Ad.13. Informacja w sprawie udzielonej pomocy poszkodowanym w skutek powodzi.

Informację przedstawił Pan Tadeusz Wiśniewolski
                                                                            /informacja w załączeniu/

Ad.14.Interpelacje, wnioski, zapytania radnych i sprawy różne.



Wniosków nie zgłoszono.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, o godzinie 1210 Przewodniczący Rady zamknął 
XXXI sesję Rady Gminy Poświętne.

Protokółował:                                                               Przewodniczący Rady

Tadeusz Wiśniewolski                                                 Tadeusz Kamiński
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